
TAURAGĖS REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

KOLEGIJOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 m. vasario 2 d. Nr. TP-2 

Tauragė 

 

 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) posėdis įvyko nuotoliniu būdu 

per Microsoft Teams platformą. 

Posėdžio data – 2024 m. vasario 2 d.  

Posėdžio pradžia – 13 val. 

Posėdžio pirmininkas: Skirmantas Mockevčius, Kolegijos pirmininkas.  

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Posėdyje dalyvavo šie Kolegijos nariai: 

1. Tadas Bartkus, Šilalės rajono savivaldybės meras; 

2. Vidas Bičkus, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

3. Egidijus Gečas, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Donatas Jackis, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

5. Gražina Jankauskienė, Pagėgių savivaldybės tarybos narė; 

6. Vidmantas Juzėnas, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

7. Dovydas Kaminskas, Tauragės rajono savivaldybės meras; 

8. Sigitas Mičiulis, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

9. Skirmantas Mockevičius, Jurbarko rajono savivaldybės meras; 

10. Raimundas Vaitiekus, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys. 

Posėdyje nedalyvavo Vaidas Bendaravičius, Pagėgių savivaldybės meras (dėl ligos). 

Kvorumas yra – posėdyje dalyvauja 10 iš 11 Kolegijos narių.  

Posėdyje dalyvavo kiti asmenys: 

Tauragės regiono plėtros tarybos (toliau – Taryba) administracijos atstovai: 

1. Jurgita Choromanskytė, Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos direktorė; 

2. Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

Kolegijos partnerių grupės nariai: 

3. Bronislovas Ambrozas, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovas; 

4. Rimantas Dapkus, Lietuvos pramoninkų konfederacijos atstovas; 

5. Rūta Misevičienė, Lietuvos Respublikos žemės ūkio rūmų atstovė; 

6. Indrė Pilypė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė. 
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Kolegijos posėdžio dokumentai ir nuotolinio prisijungimo nuoroda Kolegijos, Kolegijos 

Partnerių grupės nariams išsiųsti 2024-01-23 raštu Nr. S-9. 

 

Kolegijos pirmininkas Skirmantas Mockevičius supažindino Kolegijos narius su parengta 

posėdžio darbotvarke. Pasiūlymų dėl darbotvarkės nebuvo.  

Posėdžio darbotvarkei pritarta bendru Kolegijos narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimas. 

2. 2022–2030 m. regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitos tvirtinimas. 

3. Dėl  išvados teikimo Visuotiniam dalyvių susirinkimui dėl Tauragės regiono plėtros 

tarybos administracijos direktoriaus ir administracijos darbuotojų darbo apmokėjimo sistemos. 

4. Tauragės regiono plėtros tarybos 2024 metų veiklos plano tvirtinimas. 

5. Dėl atstovo delegavimo į Smalininkų technologijų ir verslo mokyklos tarybą. 

6. Dėl atstovo delegavimo į Tauragės profesinio rengimo centro tarybą. 

7. Kiti klausimai.  Dėl kito kolegijos posėdžio datos. 

 

1. SVARSTYTA. 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimas. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija, informavo, kad Kolegijos Partnerių grupė pritarė parengtam 2022–2030 m. 

regiono plėtros plano pakeitimo projektui (išvada pateikta Partnerių grupės 2024-02-01 posėdžio 

protokole Nr. PGP-1). 

Klausimus pranešėjai pateikė: Donatas Jackis, Sigitas Mičiulis, Vidmantas Juzėnas. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

  

2. SVARSTYTA. 2022–2030 m. regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitos 

tvirtinimas. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija bei 2022–2030 m. regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaita, informavo, kad 

Kolegijos Partnerių grupė pritarė parengtam 2022–2030 m. regiono plėtros plano įgyvendinimo 

ataskaitos projektui (išvada pateikta Partnerių grupės 2024-02-01 posėdžio protokole Nr. PGP-1), 
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kad ataskaitos 3 lentelėje pateikiam informacija parengta atsižvelgus į iš savivaldybių administracijų, 

Kolegijos narių ir Partnerių grupės narių gautus pasiūlymus, pakvietė Kolegijos narius diskusijai dėl 

ataskaitos 3 lentelėje teikiamos informacijos. 

Pasiūlymus dėl ataskaitos 3 lentelės pateikė: Skirmantas Mockevičius, pasiūlė papildyti 

informacija apie trūkstamą Ekonomikos ir inovacijų ministerijos, Žemės ūkio ministerijos bei 

Kultūros ministerijos administruojamų pažangos priemonių įtraukimą į Regionų plėtros programą, 

kurios galėtų prisidėti prie gyventojų (ypač kaimo gyvenamųjų vietovių) verslumo skatinimo, 

finansinių paskatų verslui miestuose bei kultūros ir kultūros paveldo infrastruktūros objektų 

atnaujinimo. 

Pasisakė Rimantas Dapkus. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl  išvados teikimo Visuotiniam dalyvių susirinkimui dėl Tauragės 

regiono plėtros tarybos administracijos direktoriaus ir administracijos darbuotojų darbo apmokėjimo 

sistemos. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija. 

Klausimą dėl keičiamos Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos direktoriaus ir 

administracijos darbuotojų darbo apmokėjimo sistemos (toliau – Sistema) detalizavimo pranešėjai 

pateikė Vidmantas Juzėnas, siūlė nedetalizuoti koeficientų pagal stažą, o išdėstyti paprasčiau, kaip 

nurodyta Regioninės plėtros įstatyme. Jurgita Choromanskytė atsakė, kad Sistema parengta 

vadovaujantis Regioninės plėtros įstatymo 27 straipsnio 2 dalies nuostatomis. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

4. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros tarybos 2024 metų veiklos plano tvirtinimas. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino narius su sprendimo projekto aiškinamajame 

rašte pateikta informacija. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 
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Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

5. SVARSTYTA. Dėl atstovo delegavimo į Smalininkų technologijų ir verslo mokyklos 

tarybą. 

Pranešėja Asta Levickaitė supažindino narius su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

6. SVARSTYTA. Dėl atstovo delegavimo į Tauragės profesinio rengimo centro tarybą. 

Pranešėja Asta Levickaitė supažindino narius su sprendimo projekto aiškinamajame rašte 

pateikta informacija. 

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti. 

Sprendimui pritarta bendru kolegijos narių sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 

7. SVARSTYTA. Kiti klausimai. Dėl kito kolegijos posėdžio datos. 

Jurgita Choromanskytė informavo apie rengiamas regiono plėtros plano pažangos priemones, 

planuojamus parengtų pažangos priemonių keitimus ir poreikį keisti Tauragės+ funkcinės zonos 

strategiją. Skirmantas Mockevičius pasiūlė nenustatyti kito posėdžio datos ir kviesti Kolegijos posėdį, 

kai bus parengti pažangos priemonių projektai. 

14.00 val. Skirmantas Mockevičius paskelbė posėdį baigtu. 

 

 

Kolegijos pirmininkas  Skirmantas Mockevičius 

 

 

 

Posėdžio sekretorė Asta Levickaitė 


